
 

Již podruhé jsem se přihlásila na Bálintovskou skupinu a podruhé to bylo zrušeno. Volila 

jsem tak právě proto, že tam bylo hodně míst volných. Naplánovala jsem si to dopředu, kvůli 

tomu pustila i svoji pracovní směnu. Pak došlo ke zrušení a to mě povzbudilo k reakci, 

protože vím, že nyní se již nedostanu a jestli, tak to bude za dlouho, v řádu několika měsíců. 

 

Osobně jsem Bálint poprvé zažila ještě téměř neposkvrněná sociálním službami a hodně mě 

oslovil. Byli jsme tam tenkrát tři a nemyslím si, že by to bylo ke škodě, ba naopak. Dostali 

jsme všichni možnost řešit svůj problém. I tak mi připadalo, že se musím hodně držet 

zpátky, abych moc nemluvila. Neumím si představit, že by nás tam bylo deset. To je dle 

mého počet hraniční a rozhodně pak dojde k tomu, že si to tam někteří vyloženě odsedí a ke 

slovu se nedostanou. 

 


